
PROTOKÓŁ NR 9/07

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

które odbyło się 7 maja 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca,

2. Tadeusz Bierowski,

3. Kordian Kosowski,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecna usprawiedliwiona: Anna Klepacz.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

6. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta,

7. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej,

8. Janusz Piepiora – Prezes Klubu Sportowego „Olimpia”,

9. Janusz Kwak – Członek Zarządu d/s piłki nożnej,

10. Stanisław Szaraniec – Skarbnik Klubu Sportowego „Olimpia”.

Porządek obrad:

1. Spotkanie z przedstawicielami Miejskiego Klubu Sportowego  „Olimpia” w sprawie dofinansowania 

zakupu kosiarki spalinowej.

2. Pismo mieszkańców ul. Polnej w sprawie oświetlenia.

3. Zmiany w budżecie miasta w roku 2007.

4. Inne sprawy.

 

Ad. 1 Po otwarciu posiedzenia przewodnicząca odczytała wyciąg z poprzedniego protokołu z dnia 

4.04.07 r., w którym poruszono prośbę „Olimpii” w sprawie zakupu kosiarki. Obecny na spotkaniu p. Ławer 

podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko, mimo iż przedstawiciele MKS utrzymywali, że nie są w stanie z 

budżetu na rok 2007 pokryć zakupu kosiarki. Po gorącej dyskusji padła propozycja, aby „Olimpia” rozważyła 

zakup kosiarki na raty lub ewentualnie, równolegle podjęła się wykonania innych zadań nie objętych umową. 

Za te dodatkowe zadania na rzecz miasta istnieje możliwość zapłaty z budżetu miasta. Przy ich wykonaniu 

„Olimpia” mogłaby skorzystać z pracowników społecznie-użytecznych.  Pan Skarbnik podkreślił również, że 

aby uniknąć takiej sytuacji w przyszłości, należy przy konstrukcji budżetu „Olimpii” wyodrębnić środki na 

krzewienie kultury fizycznej, jak i na pomoc techniczną, co m.in. pozwoli na dokonywanie zakupów takich jak 

kosiarka spalinowa. 

Ad. 2 Przewodnicząca nawiązała do wcześniejszego pisma mieszkańców ul. Polnej z dnia 29.11.06 r. 

w sprawie oświetlenia tej ulicy i obietnicy byłego Burmistrza o włączenie tego zadania do prac inwestycyjnych 

w roku 2007. Biorąc pod uwagę fakt, iż pismo to wpłynęło w listopadzie 2006 r., tj. po zakończeniu prac 
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związanych  z  projektem  budżetu  na  rok  2007,  Komisja  i  pan  Skarbnik  podtrzymują  swoje  stanowisko 

wyrażone w protokole z dnia 14.12.2006 r., iż w przypadku pojawienia się środków finansowych w II półroczu 

roku 2007 zadanie to zostanie wpisane do listy zadań inwestycyjnych na ten rok.

Ad. 3  Zmiany w budżecie miasta na rok 2007 przedstawił M. Ławer, który podkreślił, że zwiększenie 

dochodu budżetu miasta w dziale gospodarka mieszkaniowa, dochody od osób prawnych, fizycznych, oświaty 

i  wychowania,  edukacyjnej  opieki  wychowawczej  głównie  zabezpieczają  wydatki  w  dziale  transportu  i 

łączności, oświaty i wychowania, pomocy społecznej, pomocy stypendialnej dla uczniów, ochrony zdrowia, 

kultury fizycznej i sportu i innych wydatków. Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie na 2007 r.

  

Ad.  4 Pan  Tyrawa  zwrócił  uwagę  na  stan  chodników  na  ul.  Leśnej  oraz  zauważył,  że  brakuje 

łączników i prosi o ich uwzględnienie w przypadku podjęcia prac inwestycyjnych na tej ulicy.

Na tym zakończono posiedzenie komisji (godzina 17:30).

Wnioski Komisji:

Ad. 1 jak w pkt 1.

Ad. 2 Komisja zobowiązuje WIM do udzielenia mieszkańcom ul. Polnej pisemnej odpowiedzi na ich postulat.

Ad. 4 Komisja prosi WIM i Pana Burmistrza do ustosunkowania się do uwagi radnego P. Tyrawy odnośnie 

łączników na ul. Leśnej. 

Protokolant:                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

G. Pohoska                                                                                                     Budżetu, Planowania i Finansów
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